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Energietransitie vraagt om meer dan warmtenet alleen

efo0r

De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 16 mei behandelend het agendapunt
Doorstartnotitie Programma Energietransitie 2023-2026,

Constaterende dat:

DORDRECHT

• Het programma Energietransitie 2023-2026 zo is vormgegeven dat niemand feitelijk tegen de
energietransitie kan zijn;

• Het huidige voorliggende raadsvoorstel geen inhoudelijke keuzes voorlegt;
• Hoe en op welke wijze iedere woning in Dordrecht meegaat in de energietransitie, niet wordt

benoemd;
• Er in Dordrecht een warmtenet ligt, waarin ontzettend veel is geInvesteerd, maar wat nu de

feitelijke capaciteit is en wat het einddoel is (dus hoeveel huizen daadwerkelijk aangesloten
moeten worden om de doelstellingen te realiseren) eveneens niet wordt benoemd;

• Onze stad een grote differentiatie aan woningen, wijken en structuur kent en niet elke wijk
hetzelfde is.

Overwegende dat:

• Er genoeg inwoners zijn die een energietransitie niet uit eigen middelen kunnen betalen;
• Het noodzakelijk is om de energietransitie van Dordrecht vanuit verschillende invalshoeken te

bekijken;
• Er niet 1 definitieve oplossing voorhanden is om gas los te koppelen van woningen in onze stad.

Van me fling zijnde dat:

• Onze inwoners met het huidige voorliggende raadsvoorstel niet echt geholpen zijn/worden;
• Een concrete(re) invulling hoe ieder huis over zou moeten gaan in de energietransitie en hoe dit

financieel bekostigd gaat worden (eigen - of ondersteuningsfinanciering) het raadsvoorstel een
stuk zou duidelijker maken.



Verzoekt het college/spreekt uit dat:

• Per wijk een wijkscan uit te voeren om zo te kunnen bepalen wat de structuur van de wijk en
woningen zijn en daar de best bijpassende energietransitie oplossingen bij te ontwikkelen;

• Een financierings-/subsidieplan op te stellen om inwoners die de energietransitie niet zelf
kunnen bekostigen te ondersteunen;

• Een systeem op te zetten om te kunnen monitoren hoe de voortgang van de energietransitie in
de wijken door particulieren en huurders wordt uitgevoerd om zo de gestelde streefdatum te
kunnen realiseren;

• Concrete(re) afspraken met ontwikkelaars en woningbouwcorporaties te realiseren voor nieuw
te bouwen woningen en corporatiebezit om o.b.v. de wijkscans de energietransitie uit te kunnen
voeren;

• Dit geheel eind 2023 voor te leggen aan de gemeenteraad.

En gaat over tot de orde van de dag.
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